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Zápisnica č. 3/2020  zo  zasadnutia  

Obecného zastupiteľstva obce Chmeľnica, 
konaného dňa 30.07.2020 

 
 
Prítomní:     Ing. arch. Zita Pleštinská, starostka obce 
 
                           Poslanci:  Rudolf Haničák, Ing. Andrea Kosturková, Marta Krafčíková, 
                                             Ing. Beatrix Langová, Mgr. Patrik Lompart, PhD., 
                                             JUDr. Peter Lompart, Pavel Toček 

        
Ďalší prítomní:   Mária Gurková, zamestnankyňa obce 
                             Ľudmila Kaňová, zamestnankyňa obce 
       Mgr. Ľudmila Klimková, riaditeľka školy 
 
Ospravedlnení:    Mgr. Jaroslav Kundľa- kontrolór obce  
 
K bodu 1.  Otvorenie, určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej  
                    komisie, schválenie programu rokovania  

Rokovanie obecného zastupiteľstva (ďalej len OZ) otvorila Ing. arch. Zita Pleštinská, 
starostka obce. Privítala všetkých prítomných konštatovaním, že počet prítomných poslancov je 
7 čo je 100 %  účasť a zastupiteľstvo je tak uznášaniaschopné. 
 
Starostka obce určila za zapisovateľku: Ľudmilu Kaňovú. 
 
Do návrhovej komisie navrhla poslancov: Ing. Andreu Kosturkovú, Martu Krafčíkovú 
a určila za overovateľov zápisnice: JUDr. Petra Lomparta, Pavla Točeka 
 
Všetci poslanci súhlasili s určením zapisovateľky, návrhovej komisie a overovateľmi zápisnice. 
 
Zároveň prečítala návrh programu rokovania obecného zastupiteľstva.  
Návrh programu: 
1.   Otvorenie, určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie,   
      schválenie programu rokovania 
2.   Kontrola prijatých uznesení 
3.   Vystúpenie občanov 
4.   Informácia o investičných aktivitách v obci v roku 2020 
5.   Informácia o rekonštrukcii cesty – VETVA  H,I,J a cesty na cintorín a regulácie potoka 
       pri VETVE  H 
6.   Návrh na schválenie rekonštrukcie cesty na vyšnom konci obce 
7.   Racionalizačné opatrenia v Základnej škole s materskou školou – Grundschule mit  
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      Kindergarten Chmeľnica ako dôsledok nedostatku prihlásených žiakov v školskom roku  
      2020/2021 
8.   Interpelácie poslancov OZ 
9.   Rôzne  
10. Záver 
 
Do programu rokovania navrhla doplniť  jeden bod – vystúpenie zástupcu zhotoviteľa stavby 
DOPRASTAV a.s. Bratislava a   EUROVIA  a.s. Košice vo veci dočasného využitia  
komunikácie v spodnej časti obce za účelom výstavby dvoch mostov na stavbe: I/68 Plavnica, 
preložka cesty.  Poslanci súhlasili s programom rokovania. 
 
Uznesenie č. 1/3/2020 
Obecné zastupiteľstvo obce Chmeľnica  
a) berie na vedomie 
   -  určenie zapisovateľky Ľudmily Kaňovej 
   -  určenie overovateľov zápisnice: JUDr. Peter Lompart, Pavel Toček 
 
b) schvaľuje 
   - program zasadnutia OZ   
   - návrhovú komisiu v zložení: Ing. Andrea Kosturková, Marta Krafčíková 
 
Hlasovanie:     Za:   7       Rudolf Haničák, Ing. Andrea Kosturková,  Marta Krafčíková 
                                          Ing. Beatrix Langová, Mgr. Patrik Lompart, PhD.,  
                                          JUDr. Peter Lompart, Pavel Toček 
 

                         Proti:  0     Zdržal sa:  0        Neprítomní:  0        Nehlasovali:  0 
Schválený program OZ:  
1.   Otvorenie, určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie,   
      schválenie programu rokovania 
2.   Využitie komunikácie v spodnej časti obce na výstavbu dvoch mostov v rámci I/68  
      Plavnica, preložka cesty – vystúpenie zástupcu zhotoviteľa DOPRASTAV a.s. Bratislava a       
      EUROVIA  a.s. Košice 
3.   Kontrola prijatých uznesení 
4.   Vystúpenie občanov 
5.   Informácia o investičných aktivitách v obci v roku 2020 
6.   Informácia o rekonštrukcii cesty – VETVA  H,I,J a cesty na cintorín a regulácie potoka 
       pri VETVE  H 
7.   Návrh na schválenie rekonštrukcie cesty na vyšnom konci obce 
8.   Racionalizačné opatrenia v Základnej škole s materskou školou – Grundschule mit  
      Kindergarten Chmeľnica ako dôsledok nedostatku prihlásených žiakov v školskom roku  
      2020/2021 
9.   Interpelácie poslancov OZ 
10. Rôzne  
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11. Záver 
 
K bodu 2. Využitie komunikácie v spodnej časti obce na výstavbu dvoch mostov v rámci  
                  I/68 Plavnica, preložka cesty – vystúpenie zástupcu zhotoviteľa diela 
 
 Ing. arch. Zita Pleštinská, starostka obce, odovzdala slovo zástupcovi zhotoviteľovi 
diela - p. Marcelovi Lopatovi, ktorý prítomným ozrejmil, že využitie miestnej komunikácie 
v spodnej časti obce za účelom výstavby dvoch mostov pri výstavbe obchvatu Plavnice je 
jedinou technickou možnosťou ako tieto stavby zrealizovať. Zhotoviteľ tak plánuje využiť 
komunikáciu od odbočky z hlavnej cesty I/68 po III/ 3145 v správe VÚC PSK do Chmeľnice, 
po železničné priecestie a spodnou komunikáciu pri železničnej trati smerom ku ČOV popod 
železničný most. Súhlas s takýmto využitím predmetnej komunikácie bol daný Obcou 
Chmeľnica v zastúpení Ing. Štefanom Šimským, starostom obce, pod číslom 321/2010 zo 
dňa 10.12.2010. Výstavba obchvatu Plavnice bude trvať 3 roky. Zástupca zhotoviteľa 
odpovedal aj na otázky prítomných občanov a vlastníkov nehnuteľností, ktorí vyslovili obavy 
o svoj majetok, narušení statiky ich rodinných domov pri využívaní komunikácie  ťažkou 
technikou a pod. Zástupca zhotoviteľa ich uistil, že pred využívaním komunikácie sa spracuje 
pasport o stave komunikácie a okolitých stavieb, s ktorým budú vlastníci  oboznámení. Ak by 
došlo k  škodám na ich majetku,  bude to zhotoviteľ urgentne riešiť.  
Starostka obce následne uviedla, že zmluva o využívaní komunikácie na  uvedený účel bude 
okrem iného obsahovať aj podmienky obce o úprave komunikácie v prípade poškodenia do 
pôvodného stavu. 
 
Uznesenie č. 2/3/2020 
Obecné zastupiteľstvo obce Chmeľnica   
berie na vedomie 

- využívanie miestnych komunikácií pre  zhotoviteľa DOPRASTAV a.s. Bratislava 
a EUROVIA  a.s. Košice diela I/68 Plavnica, preložka ciest počas jeho výstavby 
v zmysle zmluvy o využívaní komunikácií.  
 

Hlasovanie:    Za:   7      Rudolf Haničák, Ing. Andrea Kosturková, Marta Krafčíková 
                                            Ing. Beatrix Langová, Mgr. Patrik Lompart PhD., 
                          Proti:  0     Zdržal sa:  0        Neprítomní:  0        Nehlasovali:  0 
 
 
K bodu 3.  Kontrola prijatých uznesení 

Ing. arch. Zita Pleštinská, starostka obce oznámila poslancom OZ, že hlavný kontrolór 
obce ospravedlnil svoju neúčasť na zasadnutí OZ. Starostka vykonala kontrolu plnenia 
prijatých uznesení. Poslanci nemali pripomienky k materiálu:  
 
„Kontrola plnenia prijatých uznesení  dňa 30.07.2020“: 
 Uznesenie č. 6/8/2015 
- v  prípade  potreby  odkúpenie  pozemku Štefana Lichvarčíka v lokalite Suchého poldra vo  
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   výmere cca 6 m2 – ostáva v plnení 

Uznesenie č. 3/4/2017: 
- odpredaj vodovodu v obci a vodojemu PVS, a. s.  za sumu dohodou – ostáva v plnení 

Uznesenie č. 4/4/2017: 
- nepodpísať dodatok zmluvy firmy Ekoservis Slovensko, ale vypracovať novú zmluvu 
s prehodnotením úhrad za prevádzkovanie miestnej kanalizácie. V prípade, že sa obec 
nedohodne s prevádzkovateľom bude  potrebné vypísať novú súťaž na prevádzkovateľa 
verejnej kanalizácie - ostáva v plnení 

Uznesenie č. 5/4/2017: 
- uhradenie pozemku parc. č. KN-C 460/11 o výmere 40 m2 á 10,-€/m2- ostáva v plnení 

Uznesenie č. 6/2/2020: 
Výstavbu kanalizácie na vyšnom konci – ostáva v plnení 
 
Uznesenie č. 3/3/2020 
Obecné zastupiteľstvo obce Chmeľnica   
berie na vedomie 
- kontrolu prijatých uznesení obecného zastupiteľstva 
 
Hlasovanie:    Za:   7      Rudolf Haničák, Ing. Andrea Kosturková, Marta Krafčíková 
                                            Ing. Beatrix Langová, Mgr. Patrik Lompart PhD., 
                                            JUDr. Peter Lompart, Pavel Toček 
                          Proti:  0     Zdržal sa:  0        Neprítomní:  0        Nehlasovali:  0 
 
 
K bodu 4.  Vystúpenie občanov 

Vystúpenia občanov sa týkali ďalších nasledujúcich bodov  programu. Väčšina 
prítomných občanov sa zúčastnila zasadnutia OZ kvôli bodu o škole a ďalší sa vyjadrili aj 
k rekonštrukcii cesty  Vetva H,J,I a o investičných akciách v obci v roku 2020. 
 
K bodu 6.   Informácia o rekonštrukcii cesty – VETVA  H,I,J a cesty na cintorín  
                    a regulácie potoka pri VETVE  H 
 

Starostka obce prešla k bodu 6 a informovala poslancov OZ  o realizácii rekonštrukcii 
cesty Vetva H, I, J, na miestnej komunikácii od č. 28 s odbočkou ku rod. domu Tomáša Tureka 
a spoluvlastníkov  č. 33, odbočkou ku cintorínu, ku Jeleňovým č. 53 a Haničákovi č. 50 
a rekonštrukcii potoka. Pôvodný návrh na rekonštrukciu obecných komunikácií, regulácie 
potoka aj s výstavbou premostení cez reguláciu potoka,  občania v roku 2019 neprijali, preto sa 
po zvážení všetkých okolností zvolil nový variant s reguláciou potoka.   

Na rekonštrukciu komunikácie bola po VO podpísaná s víťazným zhotoviteľom diela 
zmluva v hodnote  55 538,27 € a regulácia potoka vo výške 42 810,38 €. Obec rekonštrukciu 
obecných  komunikácií a reguláciu miestneho potoka  zabezpečuje z vlastných finančných 
prostriedkov. 
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Občania, ktorí budú mať záujem zrealizovať si   premostenie cez  zregulovaný potok sú 
povinní na obecnom úrade podať ohlásenie drobnej stavby na mostík, v ktorom im obec 
určí postup osadenia stavby podľa pokynov  zhotoviteľa  stavby v súlade s technickými 
normami. 
Starostka obce konštatovala, že sa ohľadom zrealizovanej rekonštrukcie obecnej komunikácie 
stretla všeobecne so spokojnosťou dotknutých občanov. 
Slovenské telekomunikácie na podnet obce vymenili tri telekomunikačné stĺpy a premiestnili 
jeden stĺp na vyšnom konci. 
Jozef Ribovič – upozornil, či sa druhý kraj asfaltovej vozovky nemôže odlomiť, mohol byť 
ukončený tiež obrubníkom, aby sa predišlo tomu, napr. pri vyhýbaní dvoch áut, alebo vjazde 
s ťažším nákladom. 
Starostka obce vysvetlila, že zhotoviteľ dáva 5-ročnú záruku na stavbu, v prípade vzniku 
poškodenia diela bude musieť jeho následné odstránenie zhotoviteľ zabezpečiť na vlastné 
náklady. 
 
 
Uznesenie č. 4/3/2020: 
Obecné zastupiteľstvo obce Chmeľnica  

berie na vedomie  
- informáciu o rekonštrukcii cesty – VETVA  H,I,J a cesty na cintorín  a regulácie potoka pri  
  VETVE  H 
  
Hlasovanie:    Za:   7      Rudolf Haničák, Ing. Andrea Kosturková, Marta Krafčíková 
                                            Ing. Beatrix Langová, Mgr. Patrik Lompart PhD., 
                                            JUDr. Peter Lompart, Pavel Toček 
                          Proti:  0     Zdržal sa:  0        Neprítomní:  0        Nehlasovali:  0 
 
   K bodu 5.   Informácia o investičných aktivitách v obci v roku 2020 
 

Ing. arch. Zita Pleštinská, starostka obce informovala poslancov a prítomných občanov 
o  investičných aktivitách v obci, ktoré sa realizovali   v roku 2020: 
- rekonštrukcia vstupnej  haly a predsália  veľkej a malej sály v  kultúrnom dome - Kultúrny 
dom  Chmeľnica  
- úprava cesty k vodojemu 
- úprava cesty k ČOV 
- úprava kompostoviska 
- oprava a rozšírenie miestneho rozhlasu 
- oprava miestnej kanalizácie na hornom konci obce 
- príprava podložia a spevnenie krajnice na miestnej komunikácii na vyšnom konci obce 
Obec pravidelne čistila koryto potoka od zaburinenia. Rovnako chcela urobiť tak aj 27. mája 
2020, avšak  čistenie koryta miestneho potoka od zaburinenia bolo Danielom Haničákom 
nahlásené na políciu SR.V  súčasnosti danú vec rieši kriminálna polícia a do skončenia 
vyšetrovania obec nemôže túto činnosť zabezpečovať. 
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Uznesenie č. 5/3/2020: 
Obecné zastupiteľstvo obce Chmeľnica  

berie na vedomie 
- Informáciu o investičných aktivitách v obci v roku 2020 
 

Hlasovanie:    Za:   7      Rudolf Haničák, Ing. Andrea Kosturková, Marta Krafčíková 
                                            Ing. Beatrix Langová, Mgr. Patrik Lompart PhD., 
                                            JUDr. Peter Lompart, Pavel Toček 
                          Proti:  0     Zdržal sa:  0        Neprítomní:  0        Nehlasovali:  0 
 
K bodu 7.  Návrh na schválenie rekonštrukcie cesty na vyšnom konci 
 

Návrh rozpočtu na schválenie rekonštrukcie cesty na vyšnom konci predložila 
poslancom Ing. arch. Zita Pleštinská. Starostka obce informovala poslancov, že s 
rekonštrukciou cesty v časti obce vyšný koniec sa ráta ešte tohto roku. Vykonané sú už určité 
práce, spevnenie krajnice makadamom. Vysvetlila financovanie uvedenej rekonštrukcie 
z vlastného rozpočtu.. Obec ráta s rozpočtom cca 18 tis. eur  s DPH na uvedenú investičnú 
akciu. 
Poslanci pristúpili k hlasovaniu. 
 
Uznesenie č. 6/3/2020 
Obecné zastupiteľstvo v Chmeľnici    
schvaľuje 
- rozpočet  na rekonštrukciu cesty na vyšnom konci vo výške 18 tis. € s DPH z  vlastných 
finančných zdrojov  
 
Hlasovanie:    Za:   7      Rudolf Haničák, Ing. Andrea Kosturková, Marta Krafčíková 
                                            Ing. Beatrix Langová, Mgr. Patrik Lompart PhD., 
                                            JUDr. Peter Lompart, Pavel Toček 
                          Proti:  0     Zdržal sa:  0        Neprítomní:  0        Nehlasovali:  0 
 
K bodu 8.  Racionalizačné opatrenia v Základnej škole s materskou školou - Grundschule  
                   mit Kindergarten Chmeľnica ako dôsledok nedostatku prihlásených žiakov  
                   v školskom roku 2020/20211 
 

Ing. arch. Zita Pleštinská, starostka obce dala na úvod tohto bodu rokovania slovo Mgr. 
Ľudmile Klimkovej, riaditeľke školy, ktorá oboznámila obecné zastupiteľstvo s organizačným 
zabezpečením školského roka 2020/2021. Uviedla počty tried, počty žiakov v každom ročníku  
a pedagogických a nepedagogických zamestnancov. Dve učiteľky Mgr. K. Bujňačková a Mgr. 
V. Drabišinová ukončia pracovný pomer z dôvodu nového pracovného miesta. Škola potrebuje 
prijať nového učiteľa  pre I. stupeň ZŠ s ANJ. Poukázala na dlhodobú historickú existenciu 
školy. Výstavba školy bola začatá v r. 1910, skolaudovaná bola v r. 1912, v roku 2022 si 
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budeme pripomínať 110 rokov existencie našej školy. V sieti škôl na Slovensku má jedinečné 
postavenie,  patrí jej štatút národnostnej školy s vyučovacím jazykom nemeckým, čo je veľkou  
výhodou.  
 
Starostka obce  vo svojom vystúpení zdôraznila, že  Základná škola s materskou školou - 
Grundschule mit Kindergarten Chmeľnica č. 58 je jedinečná. Je školou s vyučovacím 
jazykom nemeckej národnosti, na l. stupni ZŠ na Slovensku. V školskom roku 2020/2021 
nastúpi do školy spolu 27 žiakov. V prvom ročníku 3, v druhom ročníku 9, v treťom ročníku 5 
a v štvrtom ročníku 10 žiakov.  Mnoho rodičov v obci si neuvedomuje obrovskú výhodu štúdia 
nemeckého jazyka. Starostka obce vyjadrila sklamanie, že 15 našich detí, ktoré by mohli 
navštevovať našu školu, rodičia umiestnili v základných školách v Starej Ľubovni, čo 
našej škole v Chmeľnici spôsobilo výpadok príjmu cca na úrovni 60 tis. € ročne, čo sa zákonite 
musí prejaviť na celkovej ekonomike školy. Ďalej uviedla, že záujem by mali mať 
predovšetkým rodičia udržať našu školu. Žiaľ v ďalších školských rokoch počet detí podľa 
našich údajov bude klesať. V prípade, že rodičia z obce budú deti prihlasovať do iných škôl, 
hrozí jej zánik. Vysvetlila, že základná škola je financovaná ako prenesený výkon štátnej 
správy zo štátu prostredníctvom normatívu na žiaka. V roku 2019 to bolo cca 120 tisíc € aj 
s príspevkom na predškolákov. Materská škola a jedáleň je financovaná obcou z originálnych 
kompetencií obce, čo v roku 2019 predstavovalo cca 100 tisíc €. Obec vo svojom rozpočte 
počítala s DPFO ( podielové dane ) na rok 2020 s výškou 346 387 €. Vzhľadom na mimoriadnu 
situáciu v dôsledku COVID-19  je aktuálny odhad MF 327 720 €, čo spôsobí obci výpadok 
z rozpočtu  – 18 667 €.  
 
Do diskusie sa prihlásili: 
- Lucia Alexanderčíková – je spokojná, len jej chýba telocvičňa a nie je za časté  menenie sa  
                                              učiteliek 
- Ing. Edita Ribovičová – či sa už niekto pýtal tých rodičov, prečo dali deti do mestských škôl 
- Beáta Langová – aké tradície a aký jazyk sa učia 

Riaditeľka školy vysvetlila formy výučby k rozvoju tradícií, kultúry a jazyka a uviedla, 
že rodičia dávajú svoje deti do mestských škôl z rôznych dôvodov – pracujú v SL a berú si  tam 
aj svoje deti, deti majú hneď aj krúžky v SL, niektorí nechcú, aby sa dieťa učilo nemecký, ale 
anglický jazyk a pod.  

Starostka obce uviedla, že  rovnako ako chod ZŠ s MŠ,  prioritou obce na základe 
požiadaviek občanov,  je rekonštrukcia miestnych komunikácii, ktoré sú už skoro všetky 
zrekonštruované. ZŠ je financovaná štátom a MŠ – predškoláci sú financovaná ako prenesený 
výkon štátnej správy. Podotkla, že škola má právnu subjektivitu, má svojho štatutára, ktorý je 
plne zodpovedný za jej riadny chod. Obec už v roku 2019 prispela škole nad rámec 
schváleného rozpočtu sumou 5 000 € na rekonštrukciu školskej kuchyne. Dôvodom vzniknutej 
situácie je podľa nej nízka natalita, ako aj skutočnosť, že 15 detí navštevuje základnú školu 
v meste Stará Ľubovňa, pričom poukázala na fakt, že 8 potenciálnych prvákov sú v 1 ročníku 
zapísané iba 3 deti. Pokiaľ ide o personálne zloženie pedagogického zboru - nakoľko má škola 
právnu subjektivitu, obec o personálnych otázkach školy nerozhoduje - táto kompetencia patrí 
riaditeľke školy. Výstavba telocvične pre 27 detí  je nereálna. V prípade požiadavky školy 
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môžu deti MŠ a žiaci ZŠ využívať detské, futbalové a multifunkčné ihrisko za KD  a v zime 
sálu kultúrneho domu. 

 
- Ing. Edita Ribovičová – uviedla, že možno propagácia školy v Starej Ľubovni a okolí by 
mohlo prilákať viac žiakov 
- Ing. A. Kosturková – sa pýtala riaditeľky školy, prečo rada školy o problémoch v škole  
nevie, radu školy môže zvolať aj riaditeľka školy. Na dotaz p. Ribovičovej odpovedala, že 
propagáciu školy už v minulosti riešili s riaditeľkou školy a že túto propagáciu musí zabezpečiť 
predovšetkým ona ako jej štatutár 
- Ing. Beatrix Langová – poukázala na družinu, školský klub detí by mal byť dlhšie  
k dispozícii, v Starej Ľubovni sú do 15,00 h až 16,30 h. 
- Bc. Lenka Sálusová – treba zistiť konkrétne dôvody prečo dávajú niektorí naši rodičia deti 
do škôl  
- Mgr. Ľudmila Klimková, riaditeľka školy uviedla, že už na konci školského roka rodičia 
podpíšu, dokedy- do ktorej hodiny pôjde ich dieťa do družiny v novom školskom roku, aj 
podľa toho sa prispôsobuje doba v družine. Na otázku jedného z rodičov ohľadom spájania 
ročníkov uviedla, že aj v novom školskom roku bude spojený 1. ročník a 3. ročník. Pedagóg 
bude mať v triede 8 žiakov. Podotkla, že v triedach škôl v Starej Ľubovni je nad 20 žiakov. 

 
-  Marta Kraf číková, poslankyňa – povedala prítomným vlastnú skúsenosť so svojimi deťmi,   
  že tiež  chodili do spojených tried a aká výhoda to bola pre  nich, že sa učili nemecký jazyk 
  a ovládali nárečie neskôr  im to pomohlo aj vo výučbe anglického jazyka.  - poukázala nato, 
že deti a mládež by mali viac športovať, očakávali by sme väčšiu aktivitu rodičov pri realizácii  
ľadovej  plochy v zimnom období. 
  
- Bc. Tatiana Bolešová – uviedla, že v MŠ sú 2 učiteľky na 30 detí, 2 ráno a poobede im chýba 
1 učiteľka na ½ úväzok.  
 
- D. Soós – či obec nemôže zafinancovať tú učiteľku na ½ úväzku v MŠ  
 
Po dlhej diskusii starostka obce poďakovala všetkým za aktívnu účasť uviedla, že obecné 
zastupiteľstvo bude ďalej  v bode rôzne rokovať o návrhu zmien v rozpočte a  bude rozhodovať 
aj o žiadosti na finančný príspevok škole. 
 
K bodu 9.  Interpelácia poslancov OZ 
 

 Poslanec Mgr. Patrik Lompart, PhD. – upozornil na zlú nepriehľadnosť na určitých 
križovatkách v našej obci, napr.: pri č. 133, č. 132, č. 33 
Starostka obce – oznámila, že už sú zakúpené 3 zrkadlá, ktoré sa najbližšie osadia a v prípade 
potreby sa zabezpečia ďalšie zrkadlá. 
 
K bodu 10.  Rôzne 
V rôznom sa prerokoval: 
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1.  Návrh zmien rozpočtu – predložila obecnému zastupiteľstvu ekonómka obce Mária 
Gurková, s podrobným komentárom každú úpravu v príjmoch a výdavkoch po položkách. 
Uvedený návrh tvorí prílohu k zápisnici. 
       
Uznesenie č. 7/3/2020 
Obecné zastupiteľstvo obce Chmeľnica  
schvaľuje 
- úpravy v rozpočte na r. 2020 v zmysle návrhu 
 
Hlasovanie:    Za:   7       Rudolf Haničák, Ing. Andrea Kosturková, Marta Krafčíková 
                                            Ing. Beatrix Langová, Mgr. Patrik Lompart PhD., 
                                            JUDr. Peter Lompart, Pavel Toček 
                          Proti:  0     Zdržal sa:  0        Neprítomní:  0        Nehlasovali:  0 
 
2. Žiadosť ZŠ s MŠ Chmeľnica - o finančný príspevok predložila starostka obce. 
    Poslanci diskutovali o sume nie v žiadosti, ale o sume na ½ úväzok pre učiteľku MŠ na 
obdobie od septembra do konca roka. Starostka obce navrhla celkovú sumu 1 800,- €. Poslanci 
hlasovali o návrhu. 
 
Uznesenie č. 8/3/2020 
Obecné zastupiteľstvo obce Chmeľnica  
schvaľuje 
- finančný príspevok vo výške 1 800,- € na ½ úväzok pre učiteľku MŠ na obdobie 9-12/2020  
 
Hlasovanie:    Za:   4       Rudolf Haničák, , Marta Krafčíková, Ing. Beatrix Langová,  
                                            Pavel Toček 
 
                          Proti:  0     Zdržal sa:  3   Ing. Andrea Kosturková, JUDr. Peter Lompart, 
                                                                   Mgr. Patrik Lompart PhD 
                         Neprítomní:  0        Nehlasovali:  0 
 
3. Žiadosť p. Viliama Klimku, č. 132 - o odpustenie nájomného za 2 mesiace z dôvodu  
    uzavretia prevádzky Kultur klub v čase pandémie koronavírusu. Poslanci hlasovali za  
    odpustenie. 
 
Uznesenie č. 9/3/2020 
Obecné zastupiteľstvo obce Chmeľnica  
schvaľuje  
- odpustenie 2 mesačného nájomného prevádzke Kultur klub - p. Viliamovi Klimkovi, č. 132  
 
 
Hlasovanie:    Za:   7       Rudolf Haničák, Ing. Andrea Kosturková, Marta Krafčíková 
                                            Ing. Beatrix Langová, Mgr. Patrik Lompart PhD., 
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                                            JUDr. Peter Lompart, Pavel Toček 
 
                           Proti:  0     Zdržal sa:  0        Neprítomní:  0        Nehlasovali:  0 
4. Žiadosť p. Viliama Haničáka, bytom Levočská 38, Stará Ľubovňa o odkúpenie pozemku v 
podielovom spoluvlastníctve obce. Obec nemá v zásade výhradu voči takémuto majetkovému 
prevodu, z titulu viacerých podielových spoluvlastníkov však musí rešpektovať aj predkupné 
právo ostatných spoluvlastníkov predmetného pozemku na spoluvlastnícky podiel obce. 
Žiadosť odporučila zobrať na vedomie a odporučila ďalej vec riešiť s JUDr. Lompartom a  
nájsť tak efektívne, ale najmä zákonné riešenie žiadosti p. Haničáka.  
 
Uznesenie č. 9/3/2020 
Obecné zastupiteľstvo obce Chmeľnica  
berie na vedomie 
- žiadosť p. Viliama Haničáka, bytom Levočská 38, Stará Ľubovňa o odkúpenie pozemku  
  v spolu vlastníctve obce 
Hlasovanie:    Za:   7       Rudolf Haničák, Ing. Andrea Kosturková, Marta Krafčíková 
                                            Ing. Beatrix Langová, Mgr. Patrik Lompart PhD., 
                                            JUDr. Peter Lompart, Pavel Toček 
 
                           Proti:  0     Zdržal sa:  0        Neprítomní:  0        Nehlasovali:  0 
 
 
 
 
 
K bodu 10.  Záver 

V  závere  zasadnutia starostka obce poďakovala všetkým za účasť a zasadnutie   
obecného zastupiteľstva o 22,15  hodine ukončila. 
 
 
V Chmeľnici  30.07.2020 
Zapísala: Ľudmila Kaňová 
 
       ........................................................  
                 Ing. arch. Zita Pleštinská  
              starostka obce 
Overovatelia zápisnice: 
 
              

.................................... 
  
 
    .................................... 


